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aan GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

Staalexport naar VS  -  Importheffingen (2)

Deze vraag is een opvolgingsvraag van schriftelijke vraag nr. 319 van 23 mei 2017 
betreffende de impact van mogelijke importheffingen van de Verenigde Staten voor de 
staalsector. 

Uit het antwoord van de minister-president bleek vooral onduidelijkheid voor de 
betrokken Vlaamse bedrijven. 

Intussen kwam staatssecretaris voor Buitenlandse Handel Pieter De Crem met een 
verklaring dat er geen extra tarieven komen voor de Belgische bedrijven. 

Is hiermee de onzekerheid betreffende mogelijke importheffingen voor Vlaamse 
staalbedrijven die naar de VS exporteren volledig weg?



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 367 van 27 juni 2017
van PETER VAN ROMPUY

Vlaanderen en bij uitbreiding de Europese Unie wacht op een rapport van de 
Amerikaanse administratie. Op basis daarvan zou President Trump maatregelen kunnen 
nemen om de hoeveelheid geïmporteerd staal in de Verenigde Staten bijkomend te 
reduceren. 

Er werd verwacht dat dit rapport er tijdens de zomer zou komen. Op basis daarvan had 
ik u meer informatie kunnen geven. Door het uitblijven van dit rapport is dit helaas nog 
niet mogelijk.  

De dreiging voor bepaalde gevolgen op de Europese en de Vlaamse uitvoer van 
staalproducten is daarmee niet geweken. Ik heb aan mijn diensten gevraagd om de 
situatie op de voet te volgen. Zodra er meer elementen beschikbaar zijn, kan ik u een 
bijkomend antwoord bezorgen.


